
 

Protokół Nr XXIV/20 z sesji Rady Gminy Nowa Ruda, 

która odbyła się dnia 28 października 2020 roku 

w siedzibie Rady Gminy Nowa Ruda 

Sesji Przewodniczyła Bożena Sołek-Muzyka – Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda. 

Godzina rozpoczęcia – 12 10 

Godzina zakończenia – 13 35 

Ad.I Przewodnicząca Rady Gminy Nowa Ruda Bożena Sołek-Muzyka powitała radnych i przybyłych 

na sesję gości. Po powitaniu otworzyła obrady XXIV sesji Rady Gminy Nowa Ruda, oświadczyła, iż 

zgodnie z listą obecności – załącznik nr 1 w sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecny: 

Wiceprzewodniczący Janusz Ferenc, Radny Marek Bidziński), co stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

a) Adrianna Mierzejewska - Wójt Gminy Nowa Ruda, 

b) Urszula Brzóska - Skarbnik Gminy Nowa Ruda, 

c) Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych, 

d) Tomasz Zieliński – Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej i Ochrony środowiska, 

e) Paweł Jakubiak – Główny Specjalista ds. planowania i zagospodarowania 

przestrzennego. 

Ad.I.1 Przewodnicząca złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt. III pn. „Informacje 

o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Nowa Ruda w roku szkolnym 2019/2020”, 

wykreślenie z pkt o nazwie „Podejmowanie uchwał” ppkt  3 oraz dodanie ppkt 6 pn. „w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektorów szkół lub placówek oświatowych”. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała wniosek o zmianę porządku obrad pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 



 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad. 

Więcej zmian nie zgłaszano, w związku z tym przystąpiono do realizacji porządku obrad, który 

przedstawia się, co stanowi - załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 23 września 2020 roku. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 30 września 2020 roku. 

II. Sprawozdanie Wójta z pracy Urzędu Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami. 

III. Podejmowanie uchwał: 

1. w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 2020, 

2. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda, 

3. w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom stypendium Wójta Gminy Nowa Ruda, 

4. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Nowa Ruda, 

5. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gminy Nowa 

Ruda, Gminy Miejskiej Nowa Ruda oraz Miasta i Gminy Radków  przy realizacji zadania 

polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Nowa Ruda, na podstawie art. 18 ust. 

2 pkt 12  oraz art. 74 ust. 1 ustawy z 08.03.1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 



 

713), w związku z art. 87 ust. 2 i 3 oraz art. 565 ust. 2 ustawy z dnia 20.07.2017 r. – Prawo 

wodne (Dz. U. z 2020 r. poz. 310, 695, 782 i 875), 

6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Nowa Ruda dla terenu działki nr 337/3 – obręb Ludwikowice Kłodzkie. 

IV. Pisemne interpelacje, zapytania. 

V. Wolne wnioski i sprawy różne. 

VI. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

VII. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.I.2 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXII sesji Gminy 

Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 23 września 2020 roku:  

Imię i Nazwisko, Głos:  

16) Marcin Antosik - za 

17) Marek Bidziński - nieobecny 

18) Mariusz Bywalec - za 

19) Mirosław Dziedzic - za 

20) Janusz Ferenc - nieobecny 

21) Paweł Gargol - za 

22) Marcin Jaliński - za 

23) Kazimierz Łaba - za 

24) Wacław Łukasiewicz - za 

25) Janusz Maślanka -za 

26) Kamil Sawicki - za 

27) Bożena Sołek-Muzyka - za 

28) Magdalena Tomkiewicz - za 

29) Zbigniew Wacławik - za 

30) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 



 

„za” przyjęła protokół z XXII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.I.3 Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXIII sesji Gminy 

Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Nowa 

Ruda z dnia 30 września 2020 roku:  

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - za 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 13 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 13 głosami 

„za” przyjęła protokół z XXIII sesji Rady Gminy Nowa Ruda. 

Ad.II Wójt Gminy Nowa Ruda Adrianna Mierzejewska przedstawiła sprawozdanie Wójta z pracy 

Urzędu Gminy Nowa Ruda w okresie między sesjami, co stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

O godz. 12 25 obrady sesji opuścił Radny Wacław Łukasiewicz od tego momentu obecnych  jest 12 

radnych. 

Ad.III Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła informacje 

o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Nowa Ruda w roku szkolnym 2019/2020, co 



 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.IV.1 Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że przedstawiony projekt 

zmian w sprawie rozliczeń budżetu dotyczy analiz dokonanych w oparciu o sprawozdanie z 

wykonania za trzy kwartały , oraz umowy i informacje spływające z poszczególnych działów w 

zakresie dotyczący działu „Wydatki w ramach Funduszu Sołeckiego na 2020 rok''. Projekt uchwały 

stanowił przedmiot dokładnej analizy podczas posiedzenia komisji. Skarbnik Gminy Nowa Ruda 

Urszula Brzóska zapytała, czy są może jeszcze jakieś pytania ? 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 184/XXIV/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Ruda na rok 

2020. 

Ad.IV.2  Skarbnik Gminy Nowa Ruda Urszula Brzóska poinformowała, że zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowa Ruda dokonuje się następujący sposób: dokonuje się zmian w 



 

zakresie przedsięwzięć: dokonuje się zmiany w zakresie okresu realizacji i kwoty limitu w ramach 

wydatków na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi  z udziałem 

środków, o których mowa w art 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2019 roku o finansach 

publicznych: "Budowa przedszkola samorządowego w Bożkowie" - zmiana okresu realizacji : 2020-

2024 oraz zmiana limitu wydatków. Dostosowuje się wartości ujęte w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dla roku 2020 do aktualnej korekty budżetu. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Kazimierz Łaba poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 185/XXIV/20 w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa 

Ruda. 

Ad.IV.3  Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła, że 

proponowana zmiana uchwały wynika z obowiązku  dostosowania treści uchwały do 

obowiązującego brzmienia art. 90t ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991r.  o systemie oświaty (t.j. 



 

Dz. U. z 2020 r. poz. 1327). Chodzi o zmianę przepisu polegającą na dodaniu wyrazów „dzieciom i 

młodzieży pobierającej naukę na terenie danej jednostki samorządu terytorialnego bez względu na 

miejsce zamieszkania”. Krąg osób objętych programem poszerzy się o dzieci i młodzież zamieszkałą 

poza terenem gminy a pobierającą naukę na jej terenie. Natomiast z Programu nie będą mogli  

korzystać mieszkańcy Gminy Nowa Ruda uczący się w szkołach na terenie innych gmin. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 186/XXIV/20 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży z terenu Gminy Nowa Ruda. 

Ad.IV.4  Tomasz Zieliński – Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska 

przedstawił, że zgodnie z art. 565 ust. 2 ustawy z dnia 20.07.2017 r. – Prawo wodne (Dz. U. z 2020 r. 

poz. 310, 695, 782 i 875) w/w akt prawa miejscowego zachowuje moc do dnia 31.12.2020 r. 

Koniecznym, więc jest podjęcie działań w celu ponownego wyznaczenia i przyjęcia obszaru i granic 



 

aglomeracji. W myśl art. 87 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne (Dz. U. z 2020 r. 

poz. 310, 695, 782 i 875) jeżeli aglomeracja obejmuje tereny położone w dwóch lub więcej 

gminach, właściwa do wyznaczenia aglomeracji jest rada gminy o największej równoważnej liczbie 

mieszkańców, a w celu jej wyznaczenia zainteresowane gminy zawierają porozumienie. Podstawą 

do zawarcia porozumienia zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 12 ustawy z 08.03.1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713), będą stosowne uchwały podjęte przez Rady Gmin 

wchodzących w skład aglomeracji Nowa Ruda. Przedmiotem porozumienia będzie współdziałanie 

Gmin przy realizacji analizowanego zadania, w szczególności dotyczy to udostępnienia przez Gminy 

niezbędnych danych, co pozwoli na opracowanie dokumentacji niezbędnej do wyznaczenia 

aglomeracji Nowa Ruda. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Janusz Maślanka poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 187/XXIV/20 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 



 

dotyczącego współdziałania Gminy Nowa Ruda, Gminy Miejskiej Nowa Ruda oraz Miasta i Gminy 

Radków  przy realizacji zadania polegającego na wyznaczeniu obszaru i granic aglomeracji Nowa 

Ruda, na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 12  oraz art. 74 ust. 1 ustawy z 08.03.1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713), w związku z art. 87 ust. 2 i 3 oraz art. 565 ust. 2 ustawy z dnia 

20.07.2017 r. – Prawo wodne (Dz. U. z 2020 r. poz. 310, 695, 782 i 875). 

Ad.IV.5  Paweł Jakubiak – Główny Specjalista ds. planowania i zagospodarowania przestrzennego 

poinformował, że obszar opracowania planu miejscowego obejmuje teren, na którym 

obowiązujący dotychczas miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego (uchwała 

Nr 225/XXXIX/06 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 27 października 2006r. – publikacja Dziennik 

Urzędowy Województwa Dolnośląskiego z2007 r. nr 28, poz. 272) ustala przeznaczenie terenu na 

cele rolnicze, z dopuszczeniem zabudowy zagrodowej, podczas gdy zamiarem inwestora jest 

realizacja zabudowy mieszkalno – usługowej z zakresu obsługi ruchu turystycznego wraz 

z zagospodarowaniem towarzyszącym. Opracowanie planu jest odpowiedzią na zgłoszone 

zapotrzebowanie właściciela terenu. Przedmiotowa działka zlokalizowana jest wzdłuż istniejącego 

pasma osadniczego wsi, w sąsiedztwie istniejącej zabudowy mieszkaniowej. Teren posiada 

niezbędne materiały kartograficzne umożliwiające wykonanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zgodnie z przepisami art. 16 ust. 1 ustawy o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. Przewidywane przeznaczenie obszarów w sporządzanym 

planie miejscowym będzie zgodne z obowiązującymi ustaleniami Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowa Ruda, przyjętego Uchwałą Nr 

262/XXXV/17 Rady Gminy Nowa Ruda z dnia 28 czerwca 2017 roku w zakresie kierunków zmian 

w strukturze przestrzennej oraz w przeznaczeniu terenu. Odpowiadać także będzie szczegółowym 

zasadom i warunkom kształtowania przestrzeni, ochrony środowiska i zasobów naturalnych. 

W związku z powyższym uzasadnione jest przystąpienie do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w gminie Nowa Ruda – obręb  

Ludwikowice Kłodzkie, w granicach wyznaczonych na załączniku graficznym, stanowiącym 

integralną część podejmowanej uchwały. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Janusz Maślanka poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  



 

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 188/XXIV/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowa Ruda dla terenu działki nr 337/3 – obręb 

Ludwikowice Kłodzkie. 

Ad.IV.6  Izabela Słowek-Chorób – Kierownik Ref. Oświaty i Spraw Społecznych poinformowała, że 

skarga wpłynęła do tut. Urzędu w dniu 20 sierpnia 2020 r. oraz została przekazana do Referatu 

Oświaty i Spraw Społecznych. Kierownik przedstawiła, że Pan Kamil Jurczuk złożył skargę na 

Dyrektorów szkół lub placówek oświatowych dotyczącą braku dostępu do elektronicznych skrzynek 

podawczych na platformie ePUAP. Odnośnie zarzutów Skarżącego dotyczących braku dostępu do 

elektronicznych skrzynek podawczych na platformie ePUAP stwierdza się, że w trakcie czynności 

wyjaśniających ustalono, że Zespół Szkół nr 1 w Jugowie i Zespół Szkół nr 2  

w Ludwikowicach Kłodzkich na czas złożenia skargi posiadały Elektroniczne Skrzynki Podawcze na 

platformie ePUAP, natomiast Elektronicznej Skrzynki Podawczej nie posiadał Zespół Szkół nr 3 w 

Bożkowie i Zespół Przedszkolny w Woliborzu. Z dokumentacji wynika, że w związku z powyższym w 



 

dniu 27.08.2020 r. pisemnie zobowiązano Dyrektorów placówek Oświatach, dla których organem 

prowadzącym jest Wójt Gminy Nowa Ruda do założenia Elektronicznych Skrzynek Podawczych na 

platformie ePUAP oraz ich bieżącej obsługi w terminie do dnia 30.09.2020 r. Dyrektorzy podległych 

placówek oświatowych wywiązali się z obowiązku założenia Elektronicznych Skrzynek Podawczych 

na platformie ePUAP, oraz zapewnili jej bieżącą obsługę (pisemne informacje Dyrektorów o 

wykonaniu zaleceń wynikających z pisma Wójta Gminy Nowa Ruda z dnia 30.09.2020 roku). 

W związku z powyższym w tym stanie faktycznym i prawnym uznać należy, że zarzuty zawarte 

w skardze są bezzasadne. 

Pytań nie było. Uwag nie zgłaszano. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marcin Jaliński poinformował, że odbyło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nowa Ruda, której przedmiotem było 

rozpoznanie w/w skargi. Komisja obradując w czteroosobowym składzie zapoznała się z 

wyjaśnieniami udzielonymi przez Wójta Gminy Nowa Ruda i w tym stanie faktycznym i prawnym 

uznać należy, że zarzuty zawarte w skardze są bezzasadne. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie: 

Imię i Nazwisko, Głos:  

1) Marcin Antosik - za 

2) Marek Bidziński - nieobecny 

3) Mariusz Bywalec - za 

4) Mirosław Dziedzic - za 

5) Janusz Ferenc - nieobecny 

6) Paweł Gargol - za 

7) Marcin Jaliński - za 

8) Kazimierz Łaba - za 

9) Wacław Łukasiewicz - nieobecny 

10) Janusz Maślanka -za 

11) Kamil Sawicki - za 

12) Bożena Sołek-Muzyka - za 

13) Magdalena Tomkiewicz - za 



 

14) Zbigniew Wacławik - za 

15) Stanisław Wasłowicz - za  

Obecnych na sali uprawnionych do głosowania 12 radnych, Rada Gminy – jednogłośnie, 12 głosami 

„za” podjęła uchwałę o nr 189/XXIV/20 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektorów 

szkół lub placówek oświatowych. 

Ad.V Przewodnicząca Rady poinformowała o złożonych interpelacjach Radnego Wacława 

Łukasiewicza oraz Magdaleny Tomkiewicz wraz z Radą Sołecką. Wskazując przy tym, że w 

interpelacji Radnego Wacława Łukasiewicza w załączniku wytyczono trasę odbiegającą od trasy 

wskazanej w samej interpelacji.  

Ad.VI Radny Gminy Nowa Ruda Kamil Sawicki przypominał o budowie dróg rowerowych oraz 

poprosił o ponowienie pisma w sprawie odbudowy podmytych murów w miejscowości Włodowice. 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, żeby wszelkie pytania radny złożył na piśmie. 

Radny Gminy Nowa Ruda Marcin Antosik podziękował Wójt Gminy Nowa Ruda za zdobycie 

funduszy na budowę kanalizacji w miejscowości Jugów.  

Przewodnicząca Rady dopowiadając do przedmówcy również w imieniu własnym jaki i pozostałych 

radnych z miejscowości Jugów złożyła podziękowania. 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska poinformowała o budowie wieży widokowej na Śnieżniku. 

Wspominając, że Gmina Nowa Ruda jest Członkiem Stowarzyszenia Ziemi Kłodzkiej. Inwestorem 

budowy jest Gmina Stronie  Śląskie. Natomiast Burmistrz Stronia Śląskiego poprosił o podjęcie 

uchwały w celu poparcia potrzeby istnienia takiej wieży. Wójt powiedziała, że jest to projekt 

promocyjny całej Kotliny Kłodzkiej. 

Radny Gminy Nowa Ruda Mariusz Bywalec zapytał, czy coś wiadomo w sprawie przekaźnika, który 

miał powstać na terenie Bożkowa? 

Wójt Gminy Adrianna Mierzejewska odpowiedziała, że wszystkie dokumenty zostały złożone, a na 

jakim etapie jest budowa można zweryfikować po sesji. 

Ad.VII Przewodnicząca Rady poinformowała o zmianie terminu szkolenia na programie e-sesja 

w związku z kwarantanną osoby prowadzącej.  

Przewodnicząca Rady poinformowała o zmianie przewodniczacego Komisji Rozwoju Gospodarczego 

oraz złożyła nowemu Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego Stanisławowi 

Wasłowiczowi gratulacje, a Radnemu Januszowi Maślance podziękowania za pełnienie tej funkcji.  



 

Ad.VIII Wobec braku dalszych głosów w dyskusji i wyczerpaniu porządku sesji, o godz. 1335 

Przewodnicząca Rady podziękowała za obrady i zamknęła XXIV sesję Rady Gminy Nowa Ruda. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Iwona Stańczyk 

/Przewodnicząca Rady Gminy – Bożena Sołek Muzyka/ 

W dokumencie dokonano wyłączenia informacji dotyczących danych osobowych oraz stanowiących tajemnicę 

przedsiębiorstwa na podstawie następujących przepisów: 

a. art.36 ustawy z dnia 29.08.1997 roku o ochronie danych osobowych (Dz. U. z 2018 r. poz. 1330, 1669), 

b. art.5 ust.2 ustawy z dnia 06.09.2001 roku o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2014 roku, 

poz.782 z późn. zm.), 

c. art.11 ust.4 ustawy z dnia 16.04.1993 roku o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz.U. Z 2019 roku, 

poz.1010). 

Wyłączenia dokonała Iwona Stańczyk – insp. ds. rady gminy. 


